
 
 
 

OBEC ILIAŠOVCE 

 

Zápisnica z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Iliašovce 

zo dňa  21. júna 2024 
 

Prítomní:  

starostka obce:   Anna Frankovičová 

poslanci OZ:               Vladimír Šivec, Marcel Podracký, Ladislav Petrek, Martin Ambroz,  

Marcel  Šefčík, Igor Štrauch, Erika Marhefková 

hlavný kontrolór: Andrea Čopianová 

 

hostia:    Ján Bdžoch, Peter Broško, Marcela Bdžochová,  

 

neprítomní poslanci OZ:  

    

Návrh programu: 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schválenie programu  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

4. Voľba návrhovej komisie  

5. Žiadosť o kúpu pozemku p. Broško Peter 

6. Žiadosť o kúpu pozemku p. Bdžochová Marcela 

7. Žiadosť o kúpu pozemku p. Pemčák Maroš 

8. Stanovisko HK k záverečnému účtu 

9. Stanovisko finančnej komisie k záverečnému účtu 

10. Schválenie záverečného účtu za rok 2023 – schválený bez výhrad 

11. Správa z vykonanej kontroly HK 

12. Plán kontrolnej činnosti HK obce na II. polrok 

13. Informácia k prerušeniu prevádzky ZŠ bez vyradenia zo siete škôl 

14. Zhodnotenie akcie B-I-K 2024 

15. Rôzne  

16. Diskusia  

17. Uznesenie  

18. Záver  

 

1.   Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka Anna Frankovičová. Privítala prítomných poslancov. Skonštatovala, že je 

prítomných 7 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

2.   Schválenie programu 

Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou a materiálmi v 

elektronickej podobe. Starostka informovala, že program bol zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce v 

zákonom stanovenej lehote. Opýtala sa, či má niekto návrh na zmenu programu. Zmena programu nebola navrhnutá. 

Za návrh programu zasadnutia dala hlasovať. 

 

Návrh programu OZ  bol jednohlasne schválený. Z bodu vyplýva uznesenie č. 99/13/2024. 

 

3.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

zapisovateľka: Alena Gajdošová 

overovatelia zápisnice: Vladimír Šivec, Ladislav Petrek 
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4.  Voľba návrhovej komisie 

Starostka predniesla návrh na členov návrhovej komisie, poslanci nepredložili iný návrh a následne starostka dala 

hlasovať za týchto členov návrhovej komisie: 

Igor Štrauch, Marcel Šefčík 

 

Návrh členov komisie bol jednohlasne schválený. Z bodu vyplýva uznesenie č. 100/13/2024. 

 

5.   Žiadosť o kúpu pozemku p.Broško Peter 

Pán Broško podal na Obecnom úrade v Iliašovciach žiadosť o kúpu časti parcely z obecného majetku, dňa. Jedná sa o 

parc.č. C KN 1302 v k.ú. Iliašovce. Pán Broško bol na zasadnutí prítomný a svoju žiadosť zdôvodnil osobne. Po 

prerokovaní žiadosti sa poslanci hlasovaním zhodli na predaji a určení ceny podľa osobitného zreteľa v súlade so 

zásadami hospodárenia, predbežnom schválení danej žiadosti a a bol vysvetlený nasledujúci postup, čo sa týka 

zamerania za prítomnosti starostky alebo poslanca OZ a ďalšieho postupu.  

OZ berie žiadosť na vedomie s predbežným schválením.  

Z bodu vyplýva uznesenie č. 101/13/2024. 

 

6.   Žiadosť o kúpu pozemku p.Bdžochová Marcela  
Pani Bdžochová podala na Obecnom úrade žiadosť o kúpu pozemku, ktorú následne na zastupiteľstve zdôvodnila. Ide 

o pozemok pod budovou, ktorá je využívaná ako sypaň. Parcela č. C KN 192, k.ú. Iliašovce, o výmere 39 m2 . P. 

Bdžochová predložila k nahliadnutiu aj starú zmluvu.  Po prerokovaní žiadosti sa poslanci hlasovaním zhodli na 

predaji a určení ceny podľa osobitného zreteľa v súlade so zásadami hospodárenia, predbežnom schválení danej 

žiadosti a a bol vysvetlený nasledujúci postup, čo sa týka zamerania za prítomnosti starostky alebo poslanca OZ 

a ďalšieho postupu.  

 

OZ berie žiadosť na vedomie s predbežným schválením.  

 Z bodu vyplýva uznesenie č. 102/13/2024. 

 

7.   Žiadosť o kúu pozemku p. Pemčák Maroš  

Bod sa odročuje z dôvodu neprítomnosti pána Pemčáka.  

 

8.   Stanovisko HK k záverečnému účtu  

Odborne stanovisko bolo poslané mailom vopred, HK predniesla svoje stanovisko. Záverečný účet bol zverejnený 

podľa podmienok, pripomienkové konanie nebolo, odporúča schváliť. Poslanci následne hlasovali.  

 

Stanovisko HK k záverečnému účtu berie OZ  na vedomie. Z bodu vyplýva uznesenie č. 103/13/2024. 

 

9.     Stanovisko finančnej komisie k záverečnému účtu 

Komisia financovania, rozpočtu a nakladania s majetkom obce pri OZ v Iliašovciach prerokovala záverečný účet obce 

za rok 2023 na svojom zasadnutí dňa 14.6.2024 v bode 1. Z daného zasadnutia vyplýva uznesenie č.15/2024, uvedené 

v zápisnici zverejnenej na úradnej tabuli obce, kde je uvedené predmetné stanovisko komisie FiRoNa.  

 

Stanovisko finančnej komisie  k záverečnému účtu berie OZ na vedomie.  

Z bodu vyplýva uznesenie č. 104/13/2024. 

 

 

 

10.   Schválenie záverečného účtu obce Iliašovce za rok 2023 

Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli, na webovej stránke obce, na vývesnej tabuli podľa podmienok 

zverejňovania. Pripomienkové konanie neprebehlo, nakoľko neboli žiadne pripomienky. Po uvedených 

stanoviskách v predchádzajúcich bodoch prebehlo hlasovanie. 

 
ZU za rok 2023 bol obecným zastupiteľstvom  jednohlasne schválený bez výhrad.  

Z bodu vyplýva uznesenie č. 105/13/2024. 
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11.   Správa z vykonanej kontroly HK 

HK Andrea Čopianová predniesla svoju správu z finančnej kontroly, ktorej cieľom bola inventúra výšky bankových 

poplatkov a možnosti prevodu bankových účtov do štátnej pokladnice. Z výsledku tejto kontroly bol záver, že 

poplatky za jednotlivé účty, ktoré má obec zriadené v Prima banke sú primeraná, neodlišujú sa od poplatkov iných 

bánk. HK odporúča nemeniť banku z dôvodu výšky poplatkov a tiež aj z dôvodu, že zmenu banky a účtov by bolo 

potrebné nahlasovať a riešiť so všetkými štátnymi inštitúciami a tiež dodávateľmi a v porovnaní s výškami poplatkov 

je to neefektívne.  

 
OZ vzalo tento bod  na vedomie. Z bodu vyplýva uznesenie č.106/13/2024. 

 

12.   Plán kontrolnej činnosti HK obce na II. polrok 

HK p. Čopianová predniesla návrh plánu kontrolnej činnosti na 2.polrok 2024, ktorý bol zároveň zaslaný ako materiál 

poslancom elektronicky na oboznámenie. Zo zasadnutia komisie FiRoNa zo dňa 14.6.2024 vyplýva uznesenie 

č.19/2024, ktorým navrhuje OZ, aby v zmysle §18f ods. 1 písm. h) zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

poverilo hlavnú kontrolórku obce vykonať kontrolu hospodárenia v školských zariadeniach obce (MŠ a ZŠ) za 

obdobie 6 kalendárnych rokov. HK tento bod pridá do plánu kontrolnej činnosti 

 

Plán kontrolnej činnosti HK obce na II. polrok 2024 bol obecným zastupiteľstvom schválený a doplnený.   

Z bodu vyplýva uznesenie č.107/13/2024. 

 

 

 

13.   Informácia k prerušeniu prevádzky ZŠ bez vyradenia zo siete škôl 

Starostka informovala OZ o možnosti prerušenia prevádzky ZŠ s tým, že od 1.9.2024 by ZŠ zatiaľ pokračovala  bez 

vyradenia ZŠ zo siete škôl s nulovým počtom žiakov. Táto možnosť jej bola navrhnutá pri telefonickej komunikácii 

s pracovníkmi RÚŠS v Košiciach. V tomto  prípade prerušenia prevádzky ZŠ by bolo potrebné zrušiť uznesenie zo 

dňa 4.4.2024  č.98/12/2024 o vyradení ZŠ v Iliašovciach zo siete škôl k 31.8.2024. Poslanec Marcel Šefčík predniesol 

k tomuto bodu požiadavku, aby starostka vyžiadala k prednesenej možnosti oficiálne stanovisko RÚŠS v Košiciach.  

 

OZ  poveruje starostku k vyžiadaniu oficiálneho stanoviska Regionálneho úradu školstva k možnosti prerušenia 

prevádzky ZŠ.  Z bodu vyplýva uznesenie č.108/13/2024. 

 

 

14. Zhodnotenie akcie B-I-K 2024    

Starostka zhodnotila kultúrno-športové podujatie Beh k iliašovskej kapličke 2024, ktoré sa konalo 8.6.2024 a vyzvala 

taktiež prítomných na prípadné vyjadrenie sa.  

 

 

15.   Rôzne 

MŠ rekonštrukcia, modernizácia - do výzvy sa chceme stále zapojiť, všetky podané žiadosti k tejto výzve 

idú do tzv. rezervného balíka. Alokácia je vraj vyčerpaná, ale môže sa aj navýšiť. Žiadosť bude podaná. 

 

 
14.   Diskusia 

Neboli príspevky do diskusie. 

 

15.   Uznesenie 

Starostka prečítala znenia uznesení schválených na tomto zasadnutí, návrhová komisia so znením súhlasila. 

 

15.   Záver 

Starostka obce Anna Frankovičová vyhlásila zasadnutie obecného zastupiteľstva za ukončené a poďakovala 

prítomným za účasť. 

 

 
 

                                                                                               Anna Frankovičová 

                              starostka obce 


